



البيان السياسي

"قاتلوهم يعذبهم الله بأيديكم ويخزهم وينصركم عليهم ويشف صدور قوم مؤمنين"

نداء الوحدة والمقاومة

الحمد لله نعمده ونستعينه ونؤمن به ونتوكل عليه والصلاة والسلام على سيدنا محمد أبدا ما بقينا وما بقي الليل والنهار:-
إن القضية الفلسطينية تمر بمنعطف خطير جدا يكاد يكون أكثر المنعطفات التي تمر بها القضية منذ بداياتها خطرا،حيث تزداد الجهود المبذولة صهيونيا وأمريكا ودوليا وأحيانا أخرى عربيا لإغلاق ملف هذه القضية ومحو اسمها من أجندة الدول إقليميا وعربيا ودوليا إلى الأبد،في إطار التسوية السياسية المفبركة أمريكيا وفق التطلعات والمصالح الصهيونية تحت حجم الاتفاقيات المبرمة بين طرفي التسوية وتنازل الطرفين المعنيين ومباركة الدول العربية والعالمية والمؤسسات الدولية.

طلبتنا البواسل :-

تمر القضية الفلسطينية بهذا المنعطف الحاد في ظل تعزز أمرين اثنين بصورة غير مسبوقة على أرض الواقع .
أولهما:-

وصول الطرفين المتفاوضين إلى مرحلة الجمود والتحجر أمام القضايا المصيرية التي لطالما سموها المرحلة النهائية،وهي القدس،اللاجئون ،والدولة ،ومساحة الأرض المعطاة للفلسطينيين ،والحدود والمعابر والمستوطناتوهي مسائل وقضايا يستحيل التوصل بشأنها إلى حلول مرضية لأطراف القضية،ويستحيل التنازل عنها لدى الطرفين باعتبارها حق فلسطيني طبيعي،ولا اعتبار تناقضها مع الوجود الصهيوني .

ثانيهما:-

الفعل الجهادي وأعمال المقاومة ضد الاحتلال والتي أصبحت تشكل قناعة لدى جميع الفئات والشرائح الفلسطينية- باستثناء فئات قليلة انتهازية لا وزن لها-بأنها السبيل الوحيد لانتزاع الحق الفلسطيني والأرض المغتصبة،وما عجزت عنه طاولات المفاوضات ،أسوة بكل أمثلة التحرر من الاستعمار الحديث والقديم،حيث لم يعرف تاريخ الشعوب أرضا وحقا مغتصبا يعود لأصحابه بمنة وتفضل وإنسانية من المحتلين المعتدين ،لكنه عرف أمثلة لا حصر لها لإرادة الشعوب في التحرر بفعلها الكفاحي الجهادي ،وانصياع المعتدين لضربات المقاومة لا للحق الإنساني.

هذه القناعة المترسخة لدى الشعب الفلسطيني وقواه الحية بجدوى المقاومة وحتمية التحرير بالجهاد التي أصبح ينادي بها حتى أولئك الذين أيدوا أو سولو بعدما أسقط في أيديهم وتبين لهم الرشد بعدما رأوا من حقائق على الأرض وعرفوا طبيعة هذا العدو الذي لا يعطي إلا لياخذ ،ولا يعطي ليعيد حقا ،بل ليكرس وجوده واحتلاله وانتشاره بما يناسب ظروفه مجتمعة .

إبها الاخوة الاحبة ... ايتها الاخوات الماجدات :-

أن هذه القناعة الشعبية بخيار المقاومة تثبت من جديد نضاعة التوجه السليم والخط الجهادي الذي انتهجته حركة المقاومة الإسلامية (حماس)،منطلقة فيه من رؤاها الثابتة وعقيدتها الواضحة وفهمها السياسي الإسلامي الأصيل ومعرفتها لطبيعة العدو الصهيوني والذي يؤثر فيه ويؤلمه ويستنزفه،ومنطلقة فيه من إيمانها بقوة هذا الشعب الفلسطيني المسلم المجاهد ،وقوة صموده وقدرته على تجديد عطائه وتطوير جهاده وكفاحه الذي لم يتوقف منذ قرن تقريبا،والذي لن تستطيع قوة في الأرض أن تشطب وجوده كما شطب الهنود الحمر في أمريكا أو تذيبه كما ذاب التلمسانيون في استراليا بل سيظل بإذن الله استادا في المقاومة والتحدي والتضحية بكل ما يمثله من مخزون جهادي وانتماء لثوابت أمته وحضارته حتى يأذن الله بالنصر والتحرير .

فمزيدا من الصمود ،ومزيدا من التلاحم الشعبي حول راية المقاومة والجهاد والتحرير ،ومزيدا من إيلاء العدو واستنزافه،ومزيدا من رفض الفتات الأمريكي والصهيوني ورفض الحلول المرحلية ،ومزيدا من رص الصفوف

وانه لجهاد نصر أو استشهاده

والله اكبر ...والعزة للإسلام

الكتلة الإسلامية

جامعة بوليتكنك فلسطين

الأحد الموافق ٧ محرم ١٤٠١ هـ - ٢٠٠١ م

10000061

3

GOVERNMENT
EXHIBIT
ICS Hebron-3
3:04-CR-240-G
U.S. v. HLF, et al.

In The Name of God, the Beneficent, the Merciful

The Political Statement

{Fight them, God will torment them at your hand, he will humiliate them and make you Victorious over them, God will purify the Chests of believers}

A Call for Unity and Resistance

Thanks be to God, we thank Him, we rely on Him, we believe in Him, prayers and salutations on our master Mohamed forever, and whenever we can day and night,

The Palestinian cause is passing through a critical and important juncture; it is probably the most dangerous junctures that the cause is passing through since its inception. It is a difficult juncture because the exerted Zionist, American, International and sometimes Arabian efforts are on the rise and they are pursuing a path that will supposedly and forever put an end to this cause, and wipe its name from agendas of countries of the region, be it Arab or International. The exerted efforts are promulgated in a fabricated American manner that caters to Zionist interests. They are introduced under the pretext of signed agreements between parties to the conflict and concessions that will be accepted by concerned parties as well as reinforced, supported and blessed by Arab countries as well as countries of the world and international Institutions.

Our glorious demands:

The Palestinian cause is passing through this acute juncture in an unprecedented manner in terms of the realities of the situation and in the shadow of two issues:

First:

The two parties to the conflict have reached a stalemate to the extent in face of the fateful causes that they frequently referred to as the final stage, namely, Jerusalem, Refugees, the country, area of land given to Palestinian, border, crossings, and settlements. These are issues and concerns that are difficult for the parties to agree upon, and it is impossible for the two parties to give concessions in their regard, as these are natural Palestinian rights and since they are considered contradictory to Zionist existence.

Second:

The Jihadist and resistance actions against the occupation which now represent a conviction to all factions of Palestinians – with the exception of a few insignificant opportunistic factions that has no weight – became the only path to extract Palestinian right and usurped land that could not be achieved on the negotiation tables. Similarly, there are many examples of new and old colonialism where history demonstrated that people were never able to reclaim usurped land and rights as a result of kindness and generosity of aggressor occupiers, however there are numerous examples in history that prove that the aggressor surrendered to the blows of the resistance rather than to human rights due to the Jihad and struggle of the people.

This solidified conviction of the Palestinian people is founded on the principle of resistance and the necessity of adopting Jihad for the purpose of liberation. Even those who have supported Oslo have realized that this enemy only gives in order to take, and that it does not give to reinstate a legitimate right, but rather to consolidate and enhance its presence and its occupation as well as its expansion according to its society's circumstances.

O beloved brothers, O glorious sisters:

This popular conviction of the Palestinian People for choosing the resistance path proves anew the correct direction of the Jihadist course which is chosen by **the Islamic Resistance Movement (Hamas)**, relying on a solid foundation, in depth understanding Political Islam, its thorough knowledge of the Zionist enemy, and its infliction upon the enemy heavy casualties. This movement is motivated by its firm belief in the power of this Jihadist Muslim Palestinian people. It believes in its strength and capability in renewing its contributions, developing its Jihad and struggle which is continuous for approximately one century, and which no force on earth was able to terminate its existence, in the same fashion the American Indians have been terminated in America, or like the termination of in Australia. The Palestinian People will – God's willing – continue the path of resistance, confrontation, defiance and sacrifice of all Jihadist reserves until God allows victory and achieve liberation.

So we want more endurance, more popular bonding around the banner of Jihad, resistance, liberation, more of draining and bleeding of the enemy's energies, more in rebuffing the Americans Zionist initiatives as well as rejecting this staged solutions, we want more unity.

It is a Jihad for victory or Martyrdom.
God is Great and Victory for Islam.

The Islamic block
Palestine Polytechnic University
Sunday corresponding to 7 Muharam, 4/1/2001